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ZAPYTANIE 

dot.  możliwości wydzierżawienia terenu po starej rzutni granatów 

 

Mieszkańcy naszego miasta działający w jednej z organizacji 

proobronnych zwrócili się do mnie z pytaniem dot. możliwości dzierżawy 

terenu znajdującego się na opisanej poniżej działce. Załączam całość listu oraz 

na podstawie art. 24, ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym proszę o 

wyczerpujące odpowiedzi za zadane w nim pytania.  

„Chcielibyśmy pozyskać od miasta, w formie dzierżawy, fragment terenu 

znajdującego się na działce nr 1, obręb Dąbie 187 (współrzędne: 53.338022, 

14.586201 – według  Geoportalu Otwartych Danych Przestrzennych) celem 

uruchomienia tam strzelnicy. Chodzi konkretnie o starą rzutnię granatów. 

Zgodnie z uzyskaną przez nas informacją teren ten jest we władaniu Skarbu 

Państwa. Fotografia działki poniżej.  
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Teren posiada już wały o orientacyjnych wymiarach 50m x 100m i 

dookoła jest osłonięty lasem. Praca potrzebna do adaptacji obiektu jako 

strzelnicy obejmowałaby wykonanie ogrodzenia i oznakowania terenu, 

oczyszczenie osi strzeleckich z krzewów i niewielkich drzew (tzw. 

samosiejek), zasypanie istniejących transzei, ustawienie niewielkiej budki lub 

kontenera (do przechowywania niezbędnego sprzętu, książki strzelań, itp.). W 

związku z  tym, nakład pracy byłby dużo niższy niż w przypadku budowy 

strzelnicy „od zera”. 

 

 

 



 

Na wschód i południe od rzeczonej działki rozciąga się las, a na północ  

i na zachód w odległości ok. 1 km znajdują się drogi A6 i S3. Najbliższe 

zabudowania znajdują się dopiero za autostradą, więc eliminuje to problem 

związany z hałasem uciążliwym dla okolicznych mieszkańców – co widnieje na 

powyższej mapie.  

Teren chcielibyśmy pozyskać oczywiście jako stowarzyszenie – klub 

sportowy, chociaż obiekt byłby nastawiony głównie na organizację 

przedsięwzięć o szerokim charakterze tj.: strzelania otwarte, współpraca z 

organizacjami proobronnymi, prowadzenie szkoleń, itp.  

Prosimy o informację czy w ogóle istnieje możliwość dzierżawy w/w 

terenu pod budowę strzelnicy.” 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Dariusz Matecki 

 


